
Zápis č. 2/2006 
ze zasedání Výkonného výboru FMS AČR dne 9. listopadu 2006 

Praha 
 

 
Přítomni:       R. Ječmínek, M. Čada, K. Nauš,  P. Jiran, J. Charvát, J. Kuklík,  

P. Moravec, P. Jalovecký, A. Blažek, V. Procházková, A. Zemen,  
V. Klatovský,  M. Švejdová, J. Vaňková, A. Jakoubi, L. Kamenický,  
G. Ittner, K. Křovina 

Nepřítomni: 
Omluveni: V. Benešová,  V. Količ, M. Syrůček, M. Verner  
Neomluveni:  V. Janek  
 
Program: 
1. Kontrola zápisu č. 1 ze zasedání 28. 3. 2006 
2. Zprávy zástupců komisí  FIM a UEM 
3. FIM kongres Salvador 
4. Termíny pro předání podkladů do Ročenky 2007 (řády, kalendáře, složení VV a 

komisí) 
5. Reprezentační prostředky 2006 
6. Informace předsedů VV a komisí FMS 
7. Poplatky 2007 
8. Různé 
 
1. Kontrola zápisu č. 1 ze zasedání 28. 3. 2006 
GS znovu projednal návrh, zda by se školení činovníků mohlo konat 1 x za 2 až 3 
roky. Předběžné návrhy jednotlivých svazů byly takové: 
VV TZM  1 x za 3 roky 
VV PD      1 x za 2 roky 
VV Trialu  1 x za 2 roky 
Závěr: Toto je v kompetenci jednotlivých VV Svazů. 
Žádné další připomínky nebyly. 
 
2. Zprávy zástupců komisí FIM a UEM 
 GS informoval o kongresu a o volbách do vedení FIM v Salvadoru. 
A. Zemen zmínil nově vznikající disciplíny v seriálu MS – závody do vrchu a závody 
čtyřkolek. Společně s prezidentem AČR upozornili na podnik MS ve Freestylu, který 
se bude konat v únoru 2007 v Liberci. Promotér je povinen předložit návrh  kalendáře 
na FIM a FIM tento návrh má projednat s pořádajícími federacemi, v tomto případě, 
tak nebylo učiněno. Slábne postavení národních federací a posiluje se moc 
promotérů. 
Úkol pro sekretariát – připravit návrh statutů, ve kterém bude lépe formulován termín 
„předběžný kalendář“. 
Prezident AČR apeluje na předsedy svazů, aby upozornili své pořadatele, že musí 
žádát o podniky MS a ME pouze přes národní federaci. 
GS informoval o jmenování p. Zemena jako čestného člena motokrosové komise 
FIM. 
 
3. FIM Kongres Salvador 
(viz. bod 2. Zprávy zástupců komisí FIM a UEM) 
 



 
4. Termíny pro předání podkladů do Ročenky 2007 (řády, kalendáře, složení VV  
     a komisí) 
Předsedové komisí a svazů projednají složení svých komisí a svazů pro 2007  
a předloží jej k odsouhlasení na příštím jednání VV FMS 5. 12. 2006. Předběžné 
návrhy na složení komisí musí být zaslány na sekretariát FMS do 1. 12. 2006. 
Doporučení pro Svaz PD – snížit počet členů VV PD. 
 
5. Reprezentační prostředky 2006 
Všechny reprezentační prostředky byly, dle slov předsedů jednotlivých svazů již 
rozděleny. 
V příštích sezónách se budou reprezentační prostředky přidělovat pouze těm 
reprezentantům, kteří dokáží splnit všechny podmínky přidělení příspěvku a hlavně 
předají vyúčtování příspěvku na FMS ve stanoveném termínu. 
  
6. Informace předsedů VV a komisí FMS AČR 
VV PD – p. Moravec informoval, že oproti letošní sezóně, VV PD plánuje na příští rok 
2007 uspořádání M ČR družstev na ledové ploché dráze. 
VV SZM – místopředseda p. Křovina informoval o účasti našich jezdců na závodech 
MS. Nejlepšího výsledku dosáhl Lukáš Pešek – 6. místo.  
G. Ittner se zúčastní zasedání silniční komise UEM, kde navrhne určité změny řádů. 
V příští sezóně bychom chtěli zase uspořádat 6 závodů při podnicích Alpe Adria.  
VV Trialu – p. Jiran zhodnotil sezónu, která proběhla bez problémů. Příští rok se 
začne jako letos závody v hale. Nejlepšího umístění dosáhl M. Křoustek na ME, 
obsadil 8. místo v jednotlivcích.  V ME družstev skončila ČR na 7. místě. Vyhlášení 
nejlepších trialových jezdců je naplánováno na 11. 11. 2006 ve Vestci u Prahy. 
V roce 2007 se pojede závod MS v Kramolíně 15. 7. a o den dříve se zde pojede 
závod MS v trialu žen. 
VV Motokrosu – p. Charvát informoval o vyhlášení nejlepších jezdců v Kaplici po 
posledním závodě Pap Oil Cupu. Nejlepší junioři byli vyhlášeni v Holicích a nejlepší 
jezdci sajdkár v Březové.  
VV Endura – p. Kuklík mluvil o 8 uspořádaných podnicích v ČR (4 x enduro, 4x 
cross-country). Na šestidenní máme celkem 6 klubových družstev.  
Svaz musí přivést více sponzorů a promotérů pro své seriály. A pro příští rok by měl 
zajistit vyslání alespoň 1 družstva národní federace, místo 6 klubových družstev. 
VV Mototuristiky – p. Jalovecký zmínil účast našich jezdců na FIM Motocampu 
v Holandsku a FIM  Rally v Berlíně. 
ČK – G. Ittner navrhuje, aby byly jednotlivé průjezdy v SZM součástí výsledků. Toto 
projedná A. Jakoubi při příštím zasedání ČK.  
AČR obdržel dotaci od MŠMT na doplnění časoměrného zařízení. Příští rok by měl 
AČR obdržet ještě „tracking systém“, který by se mohl využívat při měření podniků 
endura.  
DK – p. Blažek zmínil 2 případy, které byly pro letošní rok v řešení DK. Předseda 
Svazu TZM poděkoval předsedovi DK za spravedlivé vyřešení jedné z kauz, která se 
týkala motokrosu. 
Úkol: V. Benešová poskytne podklady, informace a vysvětlení ze sportovního 
hlediska k úpravě Disciplinárního a arbitrážního řádu FMS AČR p. Blažkovi, který řád 
upraví dle právních norem. 
EK – předseda EK p. Klatovský upozornil na stále se zpřísňující zákony, týkající se 
životního prostředí. Zmínil 2 úspěšné projekty, které se podařilo zrealizovat 
v Libereckém a Středočeském kraji. Poděkoval také za přeložení a vypracování 
aktuálního Ekologického řádu a Manuálu pro činovníka ŽP. 



LK – předsedkyně komise V. Procházková absolvovala mnoho inspekcí závodišť, ve 
kterých bude pokračovat i v příští sezóně a zaměří se hlavně na PD.  
Letos obdržela LK 2 žádosti o postaršení, oběma bylo vyhověno. LK také doporučuje 
používání krčních límců při závodech zejména u dětí od 5 do 12 let.  
10. 2. 2007 se uskuteční v Praze seminář FIM pro lékaře.  Na každém podniku musí 
být 1 licencovaný lékař a 1 licencovaný zástupce lékaře. Všem českým lékařům letos 
končí platnost licencí.  
Pokud by chtěl pořadatel sám dělat dopingovou zkoušku musí to hlásit MUDr. 
Procházkové. Každá nehoda s následkem smrti musí být na speciálním formuláři 
nahlášena na FIM, toto též prostřednictvím MUDr. Procházkové. 
GS poděkoval LK za rychlé aktualizování a sestavení LŘ a také apeloval na 
pořadatele, aby pobídli své lékaře k účasti na semináři. 
Úkol: Předsedkyně LK aktualizuje do příštího zasedání VV FMS seznam lékařských 
pracovišť do Ročenky 2007. 
 
7. Poplatky 2007 
Vklady jezdce na podnik 
1. Minimální vklady 
do tohoto čl. se přesouvá věta z čl. 2: „Tyto poplatky se netýkají ploché dráhy.“ 
 
2. Vklad a startovné  
Návrh Svazu motokrosu na zrušení max. jednodenního vkladu Kč 300,--  se přijímá. 
Stanovení tohoto poplatku je v pravomoci pořadatele, který tento poplatek zapíše do 
zvláštního ustanovení pro daný podnik. 
 
Kauce při podání protestu nebo odvolání 
Byly přijaty takto: 
1) Kauce při podání protestu: 
a) bez změny 
b) JURY/sportovnímu komisaři nebo rozhodčímu při ostatních podnicích v ČR:  
     5 000 Kč 
 
2) Kauce při podání odvolání: 
a) bez změny 
b) bez změny 
c) k Disciplinární komisi při národních podnicích:  10 000 Kč 
d) k Národnímu odvolacímu soudu proti rozhodnutí Disciplinární komise:  15 000 Kč 
 
3) Kauce pro kontrolu paliva následující po protestu: 
a) bez změny 
b) při ostatních podnicích ČR:  20 000 Kč 
 
Poplatky hrazené na sekretariát FMS AČR 
2.     Licence jezdců 
2. 1  Licence národní 
Národní Vintage (hist. motocykly)  1 000,-- Kč z toho 200 Kč pro SMS 
Tento návrh byl schválen 7 : 0 (1 hlasující člen VV FMS se zdržel hlasování) 
 
Pořadatelé ledové PD budou platit poplatek za seriál stejným systémem jako 
pořadatelé motoskijöringu. 
 
 



8. Různé 
Rozhodnutí o návrhu Svazu Motokrosu na snížení věkové hranice u třídy 125 ccm, 
náleží LK. LK toto rozhodnutí předloží 5. 12. 2006 na jednání VV FMS. 
Sportovní centra mládeže pro roky 2007 a 2008 budou následující: SCM pro 
motokros zůstává v Jiníně, SCM pro trial se přesouvá do Tanvaldu, SCM pro enduro 
do Jiřetína pod Jedlovou, SCM pro PD do Slaného a SCM pro SZM zůstává v Brně, 
ale přechází pod Automotodrom Brno, Ostrovačice 201.  
VV FMS toto bere na vědomí a souhlasí s přesunutím SCM do těchto lokalit. 
Návrh Svazu Endura na změnu VSŘ čl. 30.3.1 byl zamítnut 7:1. 
 
Příští jednání VV FMS bude 5. 12. 2006 od 13:00 hod.  
 
 
Zapsala: J. Vaňková 
 


